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Zápis z 4. zasedání zastupitelstva  
obce Dolní Tošanovice konaného dne 14. 03. 2011  

 
                       _________________________________ * * * ________________________________ 
 
Přítomni členové ZO:, P. Blabla,  A. Škuta, V. Pohludka, X. Starobová, E. Grygarová,  
Bc. I. Stříţ 
 
Omluvení členové ZO: Mgr. N. Honzáková, Mgr. E. Bartečková, M. Gongolová 
 

Zaměstnanci OÚ: Ing. A. Schebestová 
 
Hosté: Zdeňka Stříţová, Aneţka Ptáková, Jaroslav Javorský 
 

Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 18:00 h. 
 

Návrhová komise: X. Starobová, E. Grygarová 
 

Ověřovatelé zápisu: Bc. I. Stříţ, V. Pohludka 
 

Zapisovatelka: Ing. A. Schebestová 
 

  Hlasování: všech 6 přítomných pro                                                                                                          
 
P r o g r a m : 
 

1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 
3) Zprávy finančního a kontrolního výboru 
4) Dodatek ke smlouvě se společností Ing. Aleš Olšar, STAO ve věci opravy objektu TJ 

Dolní Tošanovice 
5) Projednání závazných nabídek od bankovních institucí na úvěr ve věci opravy objektu 

TJ Dolní Tošanovice 
6) Stíţnost manţelů Kubatkových na zamokřování pozemku odpadními vodami 
7) Ţádosti: 

a. SHB, a. s. o vyjádření k akci oplocení rychlostní komunikace R 48 
b. Farníček, o. s. o dotaci na letní tábor 
c. KČT oblast Moravskoslezská o fin. příspěvek na zajištění výroby a instalace 

pamětní desky Jana Valečka na chatě Prašivá 
d. ZO ČSOP Nový Jičín o finanční příspěvek na provoz zařízení 

8) Všeobecná pošta, různé 
a. Osoblaţská výzva 
b. Encyklopedie Moravskoslezský kraj 

9) Diskuse 
10) Závěr 

 
 

 
Ad 1.) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise  
 
- viz. výše. (proběhlo)  
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Ad 2.) Kontrola usnesení z minulého zasedání  
 
Místostarostka seznámila přítomné s usnesením z minulého zasedání zastupitelstva obce ze 
dne 09. 02. 2011. Poté starosta vyzval přítomné zastupitele k vyslovení souhlasu s usnesením. 
 

                           Hlasování: všech 6 přítomných pro 
 

Ad 3.) Zprávy finančního a kontrolního výboru 
 
Zastupitelka Eva Grygarová přečetla přítomným zprávu ze zasedání finančního výboru, 
které se uskutečnilo dne 02. 12. 2010, a který se zaměřil na: 
 přípravu rozpočtu na rok 2011, 
 zpracování rozpočtového opatření č. 4/2010, 
 rozpočtový výhled na léta 2011-2014. 

Podrobněji viz příloha č. 1. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Poté E. Grygarová také informovala o proběhnutí finanční kontroly v příspěvkové organizaci 
Základní škola Dolní Tošanovice a Mateřská škola Horní Tošanovice, která se uskutečnila 
dne 03. 03. 2011. Kontrola byla zaměřena na: 
 plnění opatření z minulé veřejnoprávní kontroly, 
 seznámení se s výsledky vnějších kontrol, 
 řídící kontrolu prováděnou ve škole podle zák. č. 320/2001 Sb., o finanční kontrole, 
 pokladní sluţbu, 
 vedení účetnictví ve škole. 

Kontrolou nebylo zjištěno ţádné porušení závazných předpisů. Organizace hospodaří 
v souladu se schváleným rozpočtem, náklady jsou hospodárné a účelné, podrobněji v příloze 
č. 2. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

Zároveň byla na obec dodána i Zpráva o hospodaření příspěvkové organizace ZŠ D. 
Tošanovice a MŠ Horní Tošanovice za rok 2010, která byla vypracována ekonomickým 
úsekem školy. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí  
 

Předseda kontrolního výboru Bc. Ivo Stříţ přečetl přítomným zprávu ze zasedání 
kontrolního výboru ze dne 14. 02. 2011, který se zaměřil na: 
 kontrolu plnění usnesení zastupitelstva,  

kde kontrolní výbor ţádá informace o důvodu nepodání ţádosti na pořízení PC pro 
spuštění automatizovaného knihovního procesu a sdělení v jakém stavu je ţádost o 
dotaci na veřejné osvětlení. 

 kontrolu dodrţování právních předpisů, 
která je bez výhrad. 

Podrobněji v příloze č. 3. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

Starosta ihned zodpověděl dotazy kontrolního výboru. Ohledně podání ţádosti na pořízení 
PC pro spuštění automatizovaného knihovního procesu uvedl, ţe v ţádosti nebylo uvedeno 
konkrétní datum, ke kterému by měla být ţádost podána a v polovině ledna, kdy obec chtěla 
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ţádost podat, bylo zjištěno, ţe jiţ byla dotace pozastavena, ale je moţnost ţádost o dotaci 
podat znovu ke konci roku 2011. 
Co se týče ţádosti o dotaci na veřejné osvětlení, tak uvedl, ţe ţádost byla ve spolupráci se 
Stonax o.p.s. zpracována a podána, veškerá dokumentace k této ţádosti je k nahlédnutí na 
obecním úřadě. 
 
 
Ad 4.) Dodatek ke smlouvě se společností Ing. Aleš Olšar, STAO ve věci opravy objektu 
TJ Dolní Tošanovice 
 
Starosta informoval zastupitele, ţe smlouva o dílo s předmětem Stavební úpravy objektu TJ 
Dolní Tošanovice má ještě Dodatek č. 1, který by bylo nutné také projednat. Tento dodatek se 
zaměřuje na celé zbourání stavby a novou střechu. Po konzultaci s panem Olšarem, který ho 
informoval, ţe náklady vloţené právě do těchto prací nebudou uznatelné pro dotaci, proto 
pan Olšar navrhl sepsání tohoto Dodatku č. 1. Celkově by se mělo jednat tedy o 2 etapy:  
I. etapa obsahuje zbourání a následně pak i celé zastřešení stavby, tedy náklady neuznatelné 
pro podání dotace a II. etapa by pak zahrnovala náklady uţ uznatelné pro podání dotace na 
SZIF. Poté vyzval zastupitele, aby se k tomuto dodatku vyjádřili. 
 
Místostarostka se zeptala, zda se změnila nějak celková částka za dílo? 
 
I. Stříţ odpověděl, ţe před tím se ve smlouvě jednalo o částku ve výši kolem 7 miliónů Kč  
a kolem 5 mil. Kč při podání ţádosti o dotaci na MASku. 
 
Místostarostka konstatovala, ţe se tedy jedná o částku kolem 7 mil. Kč, rozpočet by určitě 
bylo moţné sníţit. 
 
I. Stříţ podotkl, ţe to záleţí na panu Olšarovi, jakou si stanoví cenu. 
 
Starosta uvedl, ţe smlouvu o dílo lze podepsat jako celek, ale v tom případě bude nutné pro 
II. etapu opět uspořádat výběrové řízení. 
 
Místostarostka podotkla, ţe nejprve je nutné mít podepsanou smlouvu a poté lze schvalovat 
a podepisovat dodatek. 
 
I. Stříţ se zeptal, proč se dělá dodatek, a neudělají se 2 smlouvy? 
 
Starosta odpověděl, ţe to lze, ale při sepsání druhé smlouvy musí také proběhnout druhé 
výběrové řízení. 
 
E. Grygarová se ptala, zda se podepsáním dodatku nezavazujeme tak, ţe ta firma pak udělá 
vše? 
 
Starosta odpověděl, ţe ne, ţe se jedná jen o správný právní postup. Podle informací z ústního 
jednání s panem Olšarem a Guţurem zjistil, ţe je nutné podepsat dodatek, aby byla 
dokončena I. etapa. 
 
E. Grygarová navrhla, aby se vše nechalo zkontrolovat právníkem a obec se tak nevědomky 
k něčemu nezavázala. 
 
I. Stříţ podotkl, ţe pokud dodatek schválíme, je nutné podepsat zároveň i smlouvu. 
 
Starosta odpověděl, ţe po podání dotace lze teprve realizovat II. etapu. 
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I. Stříţ a V. Pohludka uvedli, ţe by chtěli, aby v dodatku bylo uvedeno, ţe Obec si vyhrazuje 
právo nepokračovat v rozsahu smlouvy ve stavebních úpravách objektu TJ Tošanovice. 
I. Stříţ rovněţ uvedl, ţe je nutné, aby tato formulace byla sestavena právníkem. 
 
Místostarostka byla pro schválení smlouvy, ale v případě, ţe v dodatku bude, ţe se nemusí 
realizovat celá smlouva o dílo. 
 
Po další diskusi se zastupitelé rozhodli pro konzultaci Smlouvy o dílo s předmětem Stavební 
úpravy objektu TJ a Dodatku č. 1 s právním zástupcem a projednání této Smlouvy o dílo  
a jejího Dodatku č. 1 na dalším zasedání zastupitelstva obce. 
 

Zastupitelstvo obce odkládá 
 
Ad 5.) Projednání závazných nabídek od bankovních institucí na úvěr ve věci opravy 
objektu TJ Dolní Tošanovice 
 
Starosta uvedl, ţe tento bod v programu navazuje na předchozí a je nutné řešit finanční 
stránku věci u oprav objektu TJ Dolní Tošanovice. Obec zadala dvou bankovním institucím 
výzvu na podání závazné nabídky na úvěr ve výši 2,5 mil. Kč a obě instituce zaslaly své 
nabídky (Čj: D_Tos 88 a 89/2011/Scheb), které počítaly se 4 moţnostmi: 

1. úvěr s pohyblivou úrokovou sazbou na dobu splatnosti 7 let 
2. úvěr s pohyblivou úrokovou sazbou na dobu splatnosti 10 let 
3. úvěr s pevnou úrokovou sazbou na dobu splatnosti 7 let 
4. úvěr s pevnou úrokovou sazbou na dobu splatnosti 10 let 

Starosta následně uvedl, ţe po jednání se zástupci obou bankovních institucí mu 
doporučovali spíše variantu s pevnou úrokovou sazbou, pohyblivá by byla vhodná při 
splatnosti úvěru do 3 let. Poté poskytl nabídky k podrobnému prostudování zastupitelům. 
 
I. Stříţ uvedl, ţe po porovnání nabídek je 7letá varianta u obou institucí stejná, pokud dojde 
u ČS, a.s. k převedení účtu k této bankovní instituci. 
 
Starosta odpověděl, ţe není příliš nakloněn moţnosti převodu účtu pod ČS, a.s., došlo by ke 
změně čísla účtu a dosavadní číslo účtu je pro mnoho institucí a občanů zaţité a přineslo by 
to více komplikací neţ přínosu. Vyzval přítomné zastupitele, aby se vyjádřili, jakou preferují 
dobu splatnosti úvěru. 
 
I. Stříţ doplnil, ţe u KB, a. s. se nejprve v prvních letech platí většími částmi splátek úroky  
a minimálně úvěr a teprve v dalších letech dojde k obratu. U ČS, a. s. se zase platí tak, ţe 
kaţdá splátka sniţuje daný úvěr a hradí se samozřejmě i úrok. 
 
Starosta se zeptal, zda se zastupitelé přiklánějí k variantě s 7letou dobou splatnosti nebo 
raději 10letou? Sám za sebe uvedl, ţe preferuje 10letou dobu splatnosti. Vypočítal, ţe u 10leté 
doby splatnosti podle nabídek bankovních institucí obec zaplatí ročně asi kolem 547 tis. Kč  
a u 7leté doby splatnosti se to bude pohybovat kolem 338 tis. Kč za rok. 
 
I. Stříţ se zeptal, zda nepodáme dotaz do ČS, a. s., aby uvedli přesně, kolik přeplatí obec na 
úrocích, pokud by zvolila jejich nabídku. 
 
V. Pohludka uvedl, ţe je pro 10letou dobu splatnosti, ať má obec při splátkách ještě nějaké 
peníze. 
 
Místostarostka se zeptala, zda při jednorázovém doplacení úvěru, budeme muset hradit  
i úroky? 
 
Starosta odpověděl, ţe ne, u KB udávají, ţe předčasné splacení úvěru je bez sankcí. 
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Dále uvedl, ţe měsíčně by obec platila na úrocích kolem 5.000,- Kč. Jakou tedy zvolíme dobu 
splatnosti úvěru? Při ţádání o další dotační tituly, musíme mít nějaké finanční prostředky 
k dispozici, já jsem pro nabídku KB a dobu splatnosti 10 let. 
 
I. Stříţ podotkl, ţe to na jeden rok vychází u obou nabídek stejně, co se týče toho, kolik by 
obec zaplatila. 
 
Starosta po krátké diskusi zastupitelů nechal hlasovat o přijetí nabídky od Komerční banky, 
a. s. se sídlem ve Frýdku–Místku na Nádraţní 1087, o dlouhodobém úvěru s dobou 
splatnosti 10 let a s pevnou úrokovou sazbou po celou dobu trvání obchodu. (příloha č. 4) 
 

Hlasování: všech 6 přítomných pro 
 

 
Ad 6.) Stížnost manželů Kubatkových na zamokřování pozemku odpadními vodami 
 
Starosta seznámil zastupitele se stíţností manţelů Kubatkových, kteří si stěţují na pana 
Podoláka, ţe i kdyţ jsou drenáţe vyčištěné, neustále vylévá vodu na jejich pozemek, ţe si 
udělal na svém pozemku vývod na hlavníku přes který vypouští vodu a fekálie na soukromý 
pozemek. K této stíţnosti doloţili i fotografie a podotýkají, ţe i kdyţ je venku pod nulou, 
mají pozemek stále pod vodou. 
Starosta uvedl, ţe by byl pro podstoupení této stíţnosti na odbor ţivotního prostředí do 
Frýdku-Místku. Byl se na situaci osobně podívat 27. 02. 2011 kolem 21 h. večer, kdy si paní 
Kubatková stěţovala, ţe její pozemek je i při teplotě pod nulou opět pod vodou. Uvedl, ţe 
tomu bylo tak a navíc se všude šířil zápach odpadních vod. Šel tedy ihned za panem 
Podolákem, ale ten poukazoval na to, ţe on nic nevyléval a není na to připojen sám.  
 
Místostarostka se zeptala, zda má doklady o vývozu ţumpy? 
 
Starosta odpověděl, ţe loni při jednání o melioracích doklady měl, ale neseděli s mnoţstvím 
odběru vody. 
 
Místostarostka navrhla, ţe by se nejprve mělo zjistit, jak tomu doopravdy je a zda je pan 
Podolák opravdu na vině, protoţe paní Podoláková s ní o této věci mluvila a tvrdila, ţe 
odpadní jímku vyváţejí. 
 
Starosta odpověděl, ţe bude vyvoláno oficiální jednání. Uvedl, ţe také hovořil s panem 
Belanem, jehoţ pozemek sousedí s pozemkem pana Podoláka, a ten si chce zřídit čističku 
odpadních vod (dále jen ČOV) a chtěl by nabídnout připojení i panu Podolákovi. Dále 
starosta uvedl, ţe po podání stíţnosti vývod zmizel a pozemek je suchý. 
 
A. Škuta podotkl, ţe pokud je ČOV, pak se voda smí vypouštět do drenáţí, berou se z ní také 
vzorky a kontrolují se. 
 
Starosta poté shrnul diskusi: bude vyvoláno jednání na obecním úřadě ve věci zamokřování 
pozemku manţelů Kubatkových a pozván k němu bude p. Belan a p. Podolák. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

Zastupitelstvo obce ukládá starostovi vyvolat jednání ve věci zamokřování pozemku 
manţelů Kubatkových s příslušnými účastníky, p. Belanem a p. Podolákem. 
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Ad 7) Žádosti 
 

a. SHB, a. s. o vyjádření k akci oplocení rychlostní komunikace R 48 
Starosta přednesl přítomným ţádost společnosti SHB, a. s. o vyjádření k akci 
oplocení rychlostní komunikace R 48 a uvedl, kterých částí obce se to konkrétně 
týká. Oplocení má slouţit jako zábrana na ochranu vstupu zvěře na rychlostní 
komunikaci.  
Po prostudování zastupiteli přiloţené dokumentace, kterou společnost SHB, a. s. 
zaslala, vyzval starosta k hlasování o souhlasu s oplocením výše zmíněného 
úseku rychlostní komunikace R48 na území obce Dolní Tošanovice. 
 

Hlasování: všech 6 přítomných pro 
 

b. Farníček, o. s. o dotaci na letní tábor 
Starosta přečetl ţádost občanského sdruţení Farníček o finanční dar na letní 
stanový tábor pro letošní rok 2011. Minule se tohoto tábora účastnily i 4 děti 
z obce Dolní Tošanovice. Farníček, o. s. zaslal rovněţ rozpis nákladů na realizaci 
tohoto tábora a poţadovaná výše příspěvku k pokrytí zbylých nákladů je 5.000,- 
Kč. 
Starosta uvedl, ţe loni obec přispěla částkou ve výši 1.000,- Kč. 
 
Po krátké diskusi zastupitelů vyzval k hlasování o přiznání finančního daru 
občanskému sdruţení Farníček ve výši 1.000,- Kč pro rok 2011 na letní stanový 
tábor pro děti. 
 

Hlasování: všech 6 přítomných pro 
 

c. KČT oblast Moravskoslezská o fin. příspěvek na zajištění výroby a instalace 
pamětní desky Jana Valečka na chatě Prašivá 
Starosta seznámil přítomné s ţádostí Klubu Českých Turistů o finanční příspěvek 
na zajištění výroby a instalace pamětní desky Jana Valečka na chatě Prašivá k 90. 
výročí otevření turistické chaty na Prašivé, které se uskuteční 28. září 2011  
a nechal zastupitele prostudovat přiloţený materiál. 
Poté nechal hlasovat o poskytnutí finančního příspěvku na zajištění výroby  
a instalace pamětní desky Jana Valečka na chatě Prašivá. 
 

Hlasování: všech 6 přítomných proti 
 

 
d. ZO ČSOP Nový Jičín o finanční příspěvek na provoz zařízení 

Starosta uvedl ţádost Záchranné stanice a centra ekologické výchovy Nový Jičín  
o finanční příspěvek na provoz zařízení a nechal zastupitele seznámit se s ţádostí. 
 
Poté vyzval zastupitele k hlasování o poskytnutí finančního příspěvku pro ZO 
ČSOP Nový Jičín. 
 

Hlasování: všech 6 přítomných proti 
 
 

Ad 8) Všeobecná pošta, různé 
a. Osoblažská výzva 

Starosta seznámil zastupitele s osoblaţskou výzvou, která se zabývá problémy 
venkovských samospráv a nechal zastupitele prostudovat dopis starosty obce 
Osoblaha pana Václava Kaldy. Vyjádřil se, ţe by tuto výzvu podpořil. 
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I. Stříţ doplnil, ţe podobná akce byla podpořena i loni. 
 
Po krátké diskusi vyzval starosta zastupitele k hlasování o podpoře Osoblaţské 
výzvy. 
 

Hlasování: všech 6 přítomných pro 
 

b. Encyklopedie Moravskoslezský kraj 
Starosta přednesl zastupitelům nabídku z redakce Proxima Bohemia  
o aktualizovaném vydání encyklopedie o moravskoslezském kraji, a zda by obec 
měla zájem o moţnost zápisu do této knihy. Nabídka byla: 
 1x  A4 za 5.000,- Kč + jedno vydání Encyklopedie zdarma, 
 2x A4 za 15. 000,- Kč + 3 vydání encyklopedie zdarma. 

 
E. Grygarová se zeptala, zda pokud aktualizaci nechceme, budeme i přesto v knize 
minimálně zmíněni? 
 
Starosta uvedl, ţe by byl pro zápis na 1x A4, ale také uvedl, ţe na sněmu starostů 
ostatní o této nabídce nevěděli. 
 
Paní Z. Stříţová poznamenala, ţe by to bylo zviditelnění naší obce. 
 
Starosta se zeptal, zda tedy zastupitelé souhlasí se zápisem za 5.000,-Kč? 
 
I. Stříţ navrhl, ţe bychom mohli poţádat o grant a vydat vlastní knihu. 
 
A. Škuta uvedl, ţe by obec mohla vystavit fakturu za tento zápis společnosti 
TOZOS a ona by zápis uhradila, pokud by byla v zápise zdokumentována, protoţe 
se jedná o jeden z mála zemědělských podniků, který ještě v kraji zůstal. 
 
Starosta tedy nechal hlasovat o zápisu do encyklopedie v rozsahu 1x A4 za 5.000,- 
Kč, který bude uhrazen společností TOZOS spol. s r. o.  
 

Hlasování: všech 6 přítomných pro 
 

c. Rozpuštění zlepšeného hospodářského výsledku školy za rok 2010 do rezervního 
fondu 
Starosta informoval o stavu hospodářského výsledku příspěvkové organizace ZŠ 
Dolní Tošanovice a MŠ Horní Tošanovice a vyzval zastupitele k hlasování o pouţití 
zlepšeného hospodářského výsledku školy za rok 2010 pro rozpuštění do 
rezervního fondu. 
 

Hlasování: všech 6 přítomných pro 
 

d. Žádost společnosti TOZOS spol. s r. o. o povolení užívání místní komunikace 
A. Škuta přednesl ţádost společnosti o uţívání místní komunikace na parcele č. 
1468 k. ú. Dolní Tošanovice. Dosavadní povolení, které obec vystavila v roce 2008, 
bylo na dva roky. 
 
Starosta řekl, ţe on souhlasí, komunikace je opravena, tak ať se pouţívá. Je tam 
značka, ţe zde mohou jen vozidla do 6t, coţ ţádný z traktorů dnes nesplňuje. Proto 
by se vystavilo povolení pro zemědělské stroje. 
 
A. Škuta také uvedl, ţe s výjimkou pana Chovance a p. Sitkové tu cestu nikdo jiný 
nepouţívá a bylo by vhodné tam umístit značku slepá ulice. 
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Starosta poté nechal hlasovat o povolení uţívání místní komunikace parc. č. 1468 k. 
ú. Dolní Tošanovice pro společnost TOZOS spol. s r. o. za účelem dojezdu 
k zemědělským pozemkům na katastru obce Horní Tošanovice, které společnost 
obhospodařuje, a to na dobu určitou od 14. 3. 2011 do 31. 03. 2016. 
 

Hlasování: všech 6 přítomných pro 
 
Poté starosta vyzval k hlasování o označení výše zmíněné komunikace a komunikace 
parc. č. 1549/1 a parc. č. 943/4 jako slepé ulice. 
 

Hlasování: všech 6 přítomných pro 
 
Zastupitelstvo obce zároveň ukládá starostovi zařízení označení této komunikace  
a dále komunikace parc. č. 1549/1 a parc. č. 943/4 k. ú. Dolní Tošanovice jako slepé 
ulice. 
 

 
Ad 9) Diskuse 
 
Starosta přítomné zastupitele seznámil s nabídkou účastnit se soutěţe Vesnice roku a poskytl 
jim k nahlédnutí informace, které došly emailovou poštou. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
Starosta také informoval, ţe MAS Pobeskydí nám zaslalo pozvánku na LeaderFest, který se 
uskuteční 17. – 18. května 2011 ve Štramberku a zároveň můţe obec vyslat vhodné subjekty, 
které by mohly vystoupit v kulturním programu a tak veřejně reprezentovat náš region. 
 
Zastupitelé navrhli, ţe by se o tom měla informovat N. Honzáková, která vede taneční 
skupinu. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
Místostarostka uvedla, ţe mluvila s paní Buryanovou, která upozornila, ţe kaple má 
problém se zatékáním u okna a s otevíráním dveří. 
 
I. Stříţ odpověděl, ţe má kontakt na firmu, která dveře instalovala, a předal ho 
místostarostce, aby firma mohla být kontaktována. Dodal, ţe plastová okna instalovala zase 
jiná firma. 
 
Místostarostka upozornila, ţe to vypadá, ţe jedno okno zatéká. 
 
Starosta rozhodl, ţe tam pošle svého zaměstnance, aby se na to podíval. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
Dále starosta informoval přítomné, ţe dostal Pozvánku na členskou schůzi Občanského 
sdruţení „Za naši vesnici“ od pana Edvarda Niemczyka, která se uskuteční 17. 03. 2011 v 18 
h. na OÚ v Horních Tošanovicích. Pokud by měl zájem někdo z obce Dolní Tošanovice, mohl 
by se stát členem tohoto sdruţení. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
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Z římskokatolické farnosti Domaslavice přišlo poděkování za finanční dar ve výši 5.000,- Kč, 
který obec věnovala na opravu farního kostela sv. Jakuba. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
Starosta poté zmínil, ţe obec dostala nabídku pořídit na úřad novou tiskárnu a kopírku 
v jednom, protoţe ta stávající má uţ mnoho let a v současné době si ţádá naléhavou výměnu 
válce, aby mohla dále fungovat. Nová tiskárna by umoţňovala i oboustranný tisk, který by 
zaručil úsporu papíru a také levnější toner. Takţe náklady by byly o něco niţší. Pořizovací 
cena se pohybuje kole 11. tis. Kč. Starosta dále uvedl, ţe by prozatím byl pro opravu stávající 
tiskárny. 
 
Po krátké diskusi se zastupitelé dohodli na opravě staré tiskárny a prozatímní odloţení 
koupě tiskárny nové. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
E. Grygarová upozornila, ţe stavba objektu TJ na hřišti není zabezpečena a lidé kolem 
mohou volně chodit a bylo by třeba vyzvat firmu, aby oblast oplotila a zabezpečila. 
 
Starosta souhlasil. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

Zastupitelstvo obce bere připomínku zastupitelky E. Grygarové na vědomí a zároveň 
pověřuje starostu obce kontaktováním stavební firmy Ing. Aleš Olšar, STAO, aby objekt 
řádně zabezpečila. 
 
 
Z á v ě r 
 
                Starosta obce ukončil v 20:20 hod. zasedání.   
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
Bc. I. Stříţ ______________ 
 
V. Pohludka  ______________ 


